
Zápis z Korespondenčního hlasování D01 svolaného 10.6.2024 

Na základě korespondenčního hlasování byly uzavřeny a odhlasovány všechny body hlasování takto, 

viz tabulka:  

bod Bartuněk Brožovský Dvořák Gerbert Pixa Šeráková Ševčík

1 ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO schváleno

2 NE NE ANO ANO NE NE NE neschváleno

3 ANO ANO ANO ANO ANO ANO ANO schváleno

4 ANO ANO ANO ANO NE ANO ANO schváleno  

Znění korespondenčního hlasování rozeslané členům předsednictva D01 naleznete v Příloze1. Zápis 

provedl: 

 

Petr Bartuněk  

předseda D01 

604448111 



Příloha: 

---------- Původní e-mail ---------- 

Od: pbartunek@seznam.cz 

Komu: tanec.serakovi@gmail.com, mzdanceteampraha@gmail.com, mbrozovsky@volny.cz, 

jj.pixa@seznam.cz, j.pixa@quick.cz, marcel.gebert@email.cz, studiobohemia@seznam.cz 

Datum: 10. 6. 2024 1:25:15 

Předmět: Korespondenční hlasování představenstva divize Praha - D01 

Vážení členové představenstva divize, 

na základě žádosti prezidenta ČSTS, Ing. Rostislava Filgase , žádosti Martina Dvořáka a Jiřího Ševčíka 
vyhlašuji Korespondenční hlasování představenstva divize.  

K bodu 2 -  úkol týkající se zřízení pobočného spolku PSD01 (Pražská divize), který by nahradil stávající 
krajskou divizi Praha. Jak si můžete přečíst ze zápisů z jednání minulé VR, tento úkol se řeší už 
minimálně dva roky a není stále ukončen. Jedná se o úkol ještě z Výroční konference 2022! Žádost o 
vyjádření D01 mi byla zaslána prezidentem ČSTS ing. Rostislavem Filgasem prostřednictvím e-mailové 
korespondence ze sekretariátu ČSTS. Tuto žádost najdete v příloze tohoto e-mailu.  

Zřízení pobočného spolu automaticky generuje nutnou administrativu, účetnictví, včetně ročních 
závěrek, samostatné členské schůze/výroční konference,  samostatné žádosti o dotace – v případě 
Prahy dle mého názoru s nejistým výsledkem pro získání a výši dotace jakožto od nového subjektu - 
lépe a jistěji se navazuje na již získané dotace pod ČSTS. Pokud v současné době dobře funguje 
napojení administrativy na centrální sekretariát ČSTS, zdá se zřízení pobočného spolku spíše 
administrativní zátěží. Vzhledem k tomu, že D01 je nakonec jediná, která projevila zájem o zřízení 
pobočného spolku, a po diskusi s p. Filgasem se kloním k názoru, že není nutné pobočný spolek 
zřizovat. Nicméně je na vás, abyste se definitivně k tomuto bodu vyjádřili svým hlasováním. 

K bodu 3 a 4 - každý rok jsme přispívali na tyto soutěže na žádost pořadatelů, které nespadají do 
čerpání správního poplatku formou zápočtu z konta Pražské divize D01 - pro základní soutěže, při 
nichž přebírají pravomoci a povinnosti VPS soutěžní komisaři příslušných divizí (uvedeno ve Směrnici 
pro práci divize D01).  Aktuálně se jedná o následující žádosti pořadatelů soutěží: 

1. Dodatečná žádost (Jiří Ševčík): Mistrovství Prahy – Lucerna 1.5. 10000 Kč 

2. Žádost Martin Dvořák: STL a WDSF v Praze  2024 – 30000 Kč 

Aktuální stav virtuální pokladny divize Praha je 301 398 Kč.  

Prosím o hlasování členů představenstva divize Praha korespondenční formou ANO / NE / ZDRŽEL SE 
v co nejdřívějším termínu - nejpozději do  14.6.2024 12:00: 

1. souhlasím s korespondenčním hlasováním         ANO / NE / ZDRŽEL SE 

2. má Pražská divize – D01 zájem jako jediná divize o zřízení pobočného spolku ČSTS (dotaz 
prezidenta ČSTS – sekretariát)               ANO / NE / ZDRŽEL SE 

3. souhlasím s příspěvkem 10.000,- Kč na pořádání soutěže Mistrovství Prahy v Lucerně 
1.5.2024 (žádost Jiří ševčík)               ANO / NE / ZDRŽEL SE 

4. souhlasím s příspěvkem 30.000,- Kč na pořádání soutěže STL a WDSF v Praze  2024 (žádost 
Martin Dvořák)       ANO / NE / ZDRŽEL SE 

Děkuji všem za hlasování a spolupráci. 

S pozdravem,  

Petr Bartuněk 
Předseda D01 
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